
                                                            Referat

1. Samarbejde med andre fælleselevråd
Jasmin (Formanden for IFE) har modtaget en mail fra Frederiksberg fælleselevråd om et 
samarbejde med deres fælleselevråd og andre i Københavns omegn. Formålet er at 
forbedre folkeskoler i Storkøbenhavn. Formålet er ikke nærmere specificeret. 
IFE svarer umiddelbart ja til et samarbejde, med det forbehold at Jasmin skriver til 
repræsentanten fra Frederiksberg om udpensling af hvad samarbejdet skal indeholde. Hvis 
svaret er noget IFE ikke vil være med til, springer vi fra. 

2. Ordet “nørd”
Flertallet i IFE mener, ‘nørd’ er et positivt ord, som folk har drejet til at være negativt. 
Det er ikke en dårlig ting at være en nørd, men ordet nørd er ikke en rar ting at blive kaldt 
fordi nørd ikke altid betyder en klog person, men også til tider en person som bliver holdt 
udenfor og/eller mobbet.
“Flere lille- og Storenørder i Ishøj” er derimod et fedt navn til et projekt, og behøver ikke 
ændres. I talentstrategien bør talenterne kaldes talenter. Talent er et godt ord, da alle kan 
blive enige om, det er positivt. 

3. Kampagne
IFE vil gerne lave en kampagne. Der diskuteres hvad en sådan kampagne skal handle om.
 
Sidste gang blev et problem med toiletterne på skolerne fremhævet, så det er en idé. 
Kampagnen skal være klar, så vi kan sætte den i gang efter trivselsmålingen (som højst 
sandsynligt vil vise et meget negativt resultat vedrørende toiletfaciliteter) om ca. to måneder. 
Det er vigtigt at få skoleinspektøren med. Derfor vil medlemmerne af IFE kontakte 
skolelederne efter målingsresultaterne bliver udgivet. 
“Respekt for brandalarmen”- kampagnen. Folk sætter brandalarmen i gang med E-
cigaretter, hvilket er dyrt, irriterende og provokerende.
Antirygningskampagner er en klassiker. IFE foreslår en forebyggende kampagne. 

4. Fokus på vores fælleselevråd
Der er mangel på synlighed i IFE, og ikke nok ved, vi overhovedet findes. 
IFE har en facebookside, hvilket ingen vidste. 
Kasper, repræsentant for DSE fortæller at der er mulighed for at få DSE til at lave en 
hjemmeside for os. 
Der er bred enighed om at oprette en youtube-kanal hvor vi præsenterer hvem vi er, hvad vi 
laver og hvorfor. Kampagner kan desuden også køre der. 
Ligemeget hvad det ender med, siger formanden at der skal gang i den. 

5. Arrangementer
IFE vil gerne ud og snakke på skolerne og på den måde skabe synlighed. 
Skolelederne skal spørges, så vi ikke er til ulejlighed. 
En samlet dag skal findes, hvor IFE besøger alle skolerne. Rute og tidspunkter skal findes. 
Dato: fredag den 2. Februar 2018 i uge 5

6. Nyt fra DSE 



Medlemmerne af alle fælleselevråd inviteres til netværksdag med DSE i Odense (Odin 
Havnepark)  den 1. marts. 
Arrangementet, mad og drikke er gratis. Peter skaffer transport. Hvis man siger ja, skal man 
møde op, ellers bliver Peter så ked af det. Peter skal have besked inden den første februar. 

7. Nyt fra skolerne
Elisabeth (referenten) var forvirret over en drop-in pose fra DSE. Posen viste sig ikke at 
være særligt forvirrende. Elisabeth var bare ikke så kvik. 
Skolebalsarrangementer er i fuld gang med at ske på mange af Ishøjs skoler, hvilket er 
topfedt. 

8. Evt.
DSE planlægger en “Aktiv weekend” hvor der laves om på skolefagene. 
Der kommer til at være lækker mad, lækre aktiviteter og lækre mennesker. 
Dato: 9-11 februar. 

9. Næste møde
5-2-2018  klokken 13-15


